
RADA MtEJSK J KA H
ul. Warszawska 115

05-092 tomianki

Protokol nr XXII 2012

Sesji Rady Miejskiej w Lomiankach

z dnia 29 lutego 2012 roku

Obrady XXI Sesji Rady Miejskiej w tomiankach rozpocz~ty si~ 0 godz. 12.00 w auli

widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno - Sportowego, przy ul. Staszica 2 w tomiankach.

Obrady prowadzit p. Wojciech Berger- Przewodniczqcy Rady.

W obradach wzi~to udziat 21 radnych.

Przewodniczqcy stwierdzil prawomocnosc obrad oraz zdolnosc do podejmowania uchwal. Lista

obecnosci stanowi zalqcznik nr 1 do protokolu.

Przewodnicz~cy RM W. Berger przywital zgromadzonych, a nast~pnie zapytal, czy ktos chcialby

wniesc uwagi do porzqdku obrad?

Przewodnicz~cy RM W. Berger w zwiqzku ze zlozonq rezygnacjq z pelnienia funkcji

Przewodniczqcego Rady Miejskiej zawnioskowal 0 wprowadzenie do porzqdku obrad dw6ch

projekt6w uchwat. Pierwszy w sprawie przyj~cia rezygnacji Przewodniczqcego Rady Miejskiej, a drugi

w sprawie wyboru Przewodniczqcego Rady Miejskiej oraz 0 umieszczenie uchwal w porzqdku obrad

jako pierwszych. Odczytal wniosek radnych w sprawie wprowadzenia ww. projekt6w uchwal do

porzqdku obrad sesji.

Burmistrz T. D~browski przypomnial, ze 28 lutego 2012 r. odbylo si~ kolegium Regionalnej Izby

Obrachunkowej, na kt6rym byla rozpatrywana kwestia budzetu uchwalonego przez radnych. Burmistrz

poinformowal 0 zastrzezeniach RIO do uchwaty budzetowej. Nast~pnie poprosil 0 wykreslenie

z porzqdku obrad uchwaty, kt6ra znajdowata si~ pod pozycjq 12 w sprawie ustalenia optat za pobyt

dziecka w oddziale przedszkolnym przy szkotach podstawowych, prowadzonych przez Gmin~

tomianki i wprowadzenie do porzqdku obrad trzech projekt6w uchwal: w sprawie zaopiniowania

Projektu Planu Ochrony Kampinoskiego Parku Narodowego na lata 2012-2031, w sprawie wyrazenia

zgody na zawarcie porozumienia w sprawie wsp6tfinansowania lokalnej linii uzupetniajqcej, w sprawie

ustalenia cen urz~dowych za ustugi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego.

Radna S. Maksim-W6jcicka poprosita Pana Burmistrza 0 podanie powodu zdj~cia uchwaty w sprawie

ustalenia optat za pobyt dziecka w oddziale przedszkolnym przy szkotach podstawowych? Komisja

Spoteczna obradowata nad tym projektem uchwaly i zaopiniowata go negatywnie ale radna uwaza, ze

burmistrz powinien uzasadnic powody wprowadzenia tej uchwaty, a nast~pnie jej zdj~cia z porzqdku

obrad.



Zast~pca Burmistrz ds. Spotecznych P. Rusiecki odpowiedzial, ze Burmistrz wnioskuje 0 zdj~cie

tej uchwaly poniewaz zostala ona negatywnie zaopiniowana przez komisj~.

Radny T. Rusinek wni6sf 0 wprowadzenie do porzqdku obrad jako ostatni punkt uchwafy w sprawie

oddania w uzytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym nieruchomosci na rzecz Sp61dzielni

Mieszkaniowej "tomianki - R6wnolegla" w upadlosci likwidacyjnej w tomiankach.

Radny M. Zielski odni6s1 si~ do wYPowiedzi Burmistrza w sprawie kolegium Regionalnej Izby

Obrachunkowej i przedstawil swoje stanowisko.

Przewodniczctcy RM W. Berger poddaf pod glosowanie wniosek radnych 0 wprowadzenie do

porzqdku obrad uchwaf w sprawie przyj~cia rezygnacji Przewodniczqcego Rady Miejskiej oraz

w sprawie wyboru Przewodniczqcego Rady Miejskiej.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 18 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 16 gfos6w "za", 2 gfosy "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

Wniosek radnych zostaf przyj~ty.

Przewodniczctcy RM W. Berger poddaf pod gfosowanie wniosek Burmistrza w sprawie wykreslenia

12 uchwafy z porzqdku obrad.

W gfosowaniu udzial wzi~fo 18 radnych.

Wynik gfosowania jawnego 17 gfos6w "za" , 1 gfos "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

Wniosek Burmistrza zostaf przyj~ty.

Przewodniczctcy RM W. Berger poddaf pod gfosowanie wniosek Burmistrza w sprawie

wprowadzenia do porzqdku obrad trzech projekt6w uchwaL

W gfosowaniu udziaf wzi~lo 18 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 17 glos6w "za", 1 glos "wstrzymujqcych si~", 0 glos6w "przeciw".

Wniosek Burmistrza zostal przyj~ty.

Przewodniczctcy RM W. Berger poddal pod gfosowanie wniosek radnych w sprawie wprowadzenia

do porzqdku obrad uchwaly w sprawie oddania w uzytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym

nieruchomosci na rzecz Sp61dzielni Mieszkaniowej "tomianki - R6wnolegla" w upadlosci likwidacyjnej

w tomiankach.

W gfosowaniu udziaf wzi~lo 19 radnych.

Wynik glosowania jawnego: 12 glos6w "za", 3 glosy "wstrzymujqcych si~", 4 glosy "przeciw".

Wniosek radnych zostal przyj~ty.

Przewodniczctcy RM W. Berger odczytal porzqdek obrad po zmianach.

I. Otwarcie obrad.

II. Przyj~cie protokolu z XX sesji Rady Miejskiej.

III. Podj~cie uchwal w sprawie:

1) przyj~cia rezygnacji Przewodniczqcego Rady Miejskiej,

2) wyboru Przewodniczqcego Rady Miejskiej,

3) powolania zespolu opiniujqcego zgloszonych kandydat6w na fawnik6w,

4) wyznaczenia podmiotu organizujqcego prac~ z rodzinq oraz dokonania zmian w statucie

Osrodka Pomocy Spolecznej w tomiankach,



5) zmiany uchwaty Nr XXII/158/2008 Rady Miejskiej w tomiankach z dnia 27 marca 2008 r.

w sprawie poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego w drodze inkasa oraz okreslenia

inkasent6w i wysokosci wynagrodzenia za inkaso,

6) stwierdzenia zgodnosci projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

Kietpin z ustaleniami studium uwarunkowari i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego

Miasta i Gminy tomianki,

7) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Kietpin,

8) nadania nazwy ulicy,

9) nadania nazwy ulicy,

10) wyrazenia zgody na wieloletniq dzierzaw~ cz~sci gminnej nieruchomosci gruntowej oraz

wyrazenie zgody na odstqpienie od obowiqzku przetargowego trybu zawarcia umowy

dzierzawy,

11) wyrazenia zgody na zawarcie wieloletniej umowy najmu pomieszczeri Integracyjnego Centrum

Dydaktyczno Sportowego w tomiankach,

12) zatwierdzenia Regulaminu przyznawania dofinansowania w 2012 r. na realizacj~ przedsi~wzi~c

zWiqzanych z usuwaniem odpad6w niebezpiecznych zawierajqcych azbest z terenu Miasta

i Gminy tomianki, w ramach "Gminnego Programu usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest na

lata 2008-2011 z uwzgl~dnieniem lat 2012-2015,

13) ustalenia na 2012 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,

okreslenia maksymalnej kwoty dofinansowania optat za ksztatcenie pobierane przez szkoty

wyzsze i zaktady ksztatcenia nauczycieli oraz ustalenia specjalnosci i form doskonalenia, na

kt6re dofinansowanie b~dzie przyznawane dla nauczycieli szk6t i przedszkoli prowadzonych

przez Gmin~ tomianki,

14) zaopiniowania Projektu Planu Ochrony Kampinoskiego Parku Narodowego na lata 2012-2031,

15) zmieniajqca uchwat~ w sprawie ustalenia wysokosci optat za pobyt dziecka w publicznych

przedszkolach prowadzonych przez gmin~ tomianki,

16) wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie wsp6tfinansowania lokalnej linii

uzupetniajqcej,

17) ustalenia cen urz~dowych za ustugi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego,

18) oddania w uzytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym nieruchomosci na rzecz

Sp6tdzielni Mieszkaniowej "tomianki - R6wnolegta" w upadtosci likwidacyjnej w tomiankach.

IV. Podj~cie stanowiska w sprawie "janosikowego".

V. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania zadari w okresie mi~dzysesyjnym.

VI. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

VII. Zamkni~cie obrad Sesji.

Przewodniczctcy RM W. Berger poddat pod gtosowanie porzqdek obrad po zmianach.

W gtosowaniu udziat wzi~to 19 radnych.

Wynik gtosowania jawnego 19 gtos6w "za" , 0 gtos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gtos6w "przeciw"

Porzqdek obrad zostat przyj~ty.



Ad. II.

Przyj~cie protOkOfUz XX Sesji Rady Miejskiej.

PrzewodniczClcy RM W. Berger zapytaf czy Sq uwagi do protokofU z XX Sesji Rady Miejskiej? Radni

nie mieli uwag do protokofU w zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy RM zaproponowaf gfosowanie

W gfosowaniu udziaf WZi~fO19 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 18 gfOSOW"za" , 1 gfOS"wstrzymujqcych si~", 0 gfOS"przeciw".

PrzewodniczClcy RM W. Berger stwierdzif, ze protokof z XX Sesji Rady Miejskiej zostaf przyj~ty.

Ad. III

Podj~cie uchwaf w sprawie:

PrzewodniczClcy RM W. Berger odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf WZi~fO19 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 17 gfOSOW"za" , 2 gfOSy"wstrzymujqcych si~", 0 gfOSOW"przeciw".

PrzewodniczClcy RM W. Berger stwierdzif, ze uchwafa zostafa podj~ta prawomocnie.

Radna S. Maksim-Wojcicka, radny G. Porowski, Burmistrz T. Dqbrowski oraz rady T. Krystecki zfozyli

Przewodniczqcemu Wojciechowi Bergerowi podzi~kowania za wspofprac~.

WiceprzewodniczClcy H. Staniak ogfosif 10 min przerwy.

Radny W. Berger zgfosif kandydatur~ radnego J. Grqdzkiego na Przewodniczqcego Rady Miejskiej,

ktory wyrazif zgod~ na kandydowanie oraz ZfOZYfrezygnacj~ z cZfonkostwa w skfadzie osobowym

Komisji Rewizyjnej.

Radny T. Krystecki zgfosif kandydatur~ radnej S Laskowskiej, ktora wyrazifa zgod~ na

kandydowanie.

WiceprzewodniczClcy RM H. Staniak poprosif 0 zgfaszanie radnych do komisji skrutacyjnej.

Do komisji skrutacyjnej zgfoszono radnego J Mazana, radnego K. Wawra oraz radnego T. Rusinka.

Wszyscy wyrazili zgod~ na cZfonkowstwo w komisji skrutacyjnej.

Radny M. Zielski wyrazif wqtpliwosci co do odwofania radnego J Grqdzkiego z Komisji Rewizyjnej.

Radny powiedziaf, ze wedfug jego opinii powinna bye podj~ta uchwafa zgodnie ze statutem Miasta

i Gminy tomianki 0 odWOfaniu radnego J. Grqdzkiego ze skfadu Komisji Rewizyjnej Radny dodaf, ze

statut zabrania aby Przewodniczqcy lub Wiceprzewodniczqcy Rady Miejskiej byf cZfonkiem Komisji

Rewizyjnej. Radny J. Grqdzki ZfOZYf rezygnacje z pracy w Komisji Rewizyjnej ale po mino to

w dalszym ciqgu jest jej cZfonkiem poniewaz po pierwsze Rada Miejska w tomiankach nie odwofafa

radnego z komisji, a po drugie gdyby odniese si~ analogicznie do rezygnacji z funkcji



Przewodniczqcego Rady musi uptynqe 30 dni. Radny M. Zielski powiedziat, ze mniejszym

niebezpieczeristwem jest podj~cie w tej chwili uchwaty 0 odwotaniu radnego Grqdzkiego z pracy

w komisji, a kolejno podj~cie uchwaty 0 wyborze na Przewodniczqcego Rady. Istnieje obawa, ze ktos

moze zaskarzye do Wojewody uchwat~ 0 wyborze Przewodniczqcego RM, kt6ry jest cztonkiem

Komisji Rewizyjnej. Radny poprosit aby Pan mecenas odni6st si~ do zgtoszonych wqtpliwosci.

Mecenas J. Niescior powiedziat, ze wyst~puje pewnego rodzaju kolizja przepis6w. Faktycznie

Przewodniczqcy Rady nie moze bye cztonkiem Komisji Rewizyjnej i nie wynika to tylko ze statutu ale

r6wniez z innych przepis6w m. in. z ustawy samorzqdowej. Mecenas powiedziat, ze zastanawia si~

nad rozwiqzaniem, ze w momencie kiedy radny Grqdzki ztozyt rezygnacje to z mocy prawa przestaje

bye cztonkiem komisji rewizyjnej poniewaz nie tworzy si~ nowego stanu prawnego. Nast~pnie poruszyt

kwestie porzqdku obrad. Powiedziat, ze porzqdek obrad zostat przegtosowany na poczqtku sesji.

W dalszej cz~sci obrad radni majq prawo zmienie porzqdek obrad ale tylko jesli chodzi 0 zdj~cie

uchwaty z porzqdku. Dodat, ze radni nie majq prawa wprowadzae nowych uchwat do porzqdku obrad.

Wprowadzenie takiej uchwaty do zatwierdzonego porzqdku moze skutkowae uchyleniem takiej

uchwaty przez Wojewod~. Mecenas zaproponowat dwa rozwiqzania, przyjqe rezygnacje radnego

Grqdzkiego, a uchwata zostanie podj~ta na nast~pnej sesji i dokonae wyboru na Przewodniczqcego

Rady albo po mimo ztozenia rezygnacji przez radnego przetozye wyb6r Przewodniczqcego na

nast~pnq sesje.

Radny M. Zielski podzi~kowat mecenasowi za odpowiedz. Powiedziat, ze rozmawiat r6wniez z innymi

mecenasami. Radny przytoczyt & 12 pkt 4 statutu Miasta i Gminy tomianki, kt6ry m6wi 0 tym, ze

Rada moze wprowadzie zmiany w porzqdku obrad bezwzgl~dnq wi~kszosciq gtos6w ustawowego

sktadu Rady. W statucie nie ma zapisu dotyczqcego zdj~cia bqdz wprowadzenia projektu uchwaty do

porzqdku obrad. Radny jest przeswiadczony jest 0 tym, ze Rada Miejska na sesji moze zrobie

wszystko bezwzgl~dnq wi~kszosciq gtos6w. Dodat, ze mniejszym niebezpieczenstwem zaskarzenia

uchwaty do Wojewody jest to zeby radny J. Grqdzki nie byt juz cztonkiem Komisji Rewizyjnej To, ze

Pan Grqdzki ztozyt rezygnacje z cztonkowstwa w komisji nie swiadczy 0 tym, ze juz nie jest jej

cztonkiem. Rady mimo wszystko ztozyt wniosek formalny 0 wprowadzenie do porzqdku obrad uchwaty

w sprawie odwotania radnego ze sktadu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. Dopiero po przyj~ciu tej

uchwaty radny zaproponowat dalsze procesowanie nad uchwatq 0 wyborze Przewodniczqcego Rady

Miejskiej.

Mecenas J. Niescior powiedziat, ze nie wprowadzatby radnych w btqd. Dodat, ze 0 zmianie porzqdku

obrad bezwzgl~dnq wi~kszosciq gtos6w jest mowa ale na poczqtku sesji, a nie w trakcie jej trwania.

Radny M. Zielski powiedziat, ze jest pewien, ze Rada Miejska moze bezwzgl~dnq wi~kszosciq

gtos6w w kazdej chwili zmienie porzqdek obrad. Nast~pnie Pan Zielski zapytat, czy Pan mecenas

moze zapewnie Rad~ Miejskq, ze jak zostanie wybrany Pan Przewodnicy Jan Grqdzki to nie koliduje

to z faktem, ze w dalszym ciqgu jest cztonkiem Komisji Rewizyjnej?

Radny J. Grctdzki zacytowat art. 20 ust. 1 a ustawy 0 samorzqdzie gminnym, kt6ry m6wi 0 tym , ze

Rada Gminy moze wprowadzae zmiany w porzqdku bezwzgl~dnq wi~kszosciq gtos6w ustawowego

sktadu Rady. Ustawa nie reguluje, czy moze to bye na poczqtku, czy w trakcie trwania sesji.



Radny T. Krystecki zwrocit uwag~ na fakt, ze radna S. Laskowska rowniez nalezy do Komisji

Rewizyjnej.

Radny M. Zielski podtrzymat swoj wniosek 0 wprowadzenie do porzqdku obrad uchwaty w sprawie

odwotania radnego ze sktadu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej.

Wiceprzewodnicz~cy RM H. Staniak poddat pod gtosowanie wniosek radnego M. Zielskiego

o wprowadzenie do porzqdku obrad uchwaty w sprawie odwotania radnego ze sktadu Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej.

W gtosowaniu udziat wzi~to 16 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 13 gtosow "za" , 3 gtos "wstrzymujqcych si~", 0 gtosow "przeciw"

Wniosek radnego M. Zielskiego zostat przyj~ty.

Wiceprzewodnicz~cy RM H. Staniak ogtosit 10 min przerw~ na przygotowanie projektu uchwaty.

Wiceprzewodnicz~cy RM H. Staniak odczytat projekt uchwaty.

W gtosowaniu udziat wzi~to 20 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 19 gtosow "za" , 1 gtos "wstrzymujqcych si~", 0 gtosow "przeciw"

Wiceprzewodnicz~cy RM H. Staniak stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta prawomocnie.

Wiceprzewodnicz~cy RM H. Staniak poddat pod gtosowanie zaproponowany sktad komisji

skrutacyjnej.

W gtosowaniu udziat wzi~to 20 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 17 gtosow "za", 3 gtosy "wstrzymujqcych si~", 0 gtosow "przeciw".

Sktad komisji skrutacyjnej zostat przyj~ty.

Wiceprzewodnicz~cy RM H. Staniak zaprosit cztonkow komisji skrutacyjnej do stotu.

Wiceprzewodnicz~cy RM H. Staniak ogtosit 5 min przerw~

Radny K. Wawer Przewodniczqcy komisji skrutacyjnej odczytat protokot komisji, ktory stanowi

zatqcznik nr 2 do protokotu z sesji. Nowym Przewodniczqcym Rady Miejskiej w tomiankach zostat

Pan J. Grqdzki.

Wiceprzewodnicz~cy RM H. Staniak odczytat projekt uchwaty.

W gtosowaniu udziat wZi~to 20 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 20 gtosow "za", 0 gtosow "wstrzymujqcych si~", 0 gtosow "przeciw".

Wiceprzewodnicz~cy RM H. Staniak stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta prawomocnie.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki ztozyt podzi~kowania za zaufanie, ktorym zostat obdarzony przez

radnych.

Burmistrz T. D~browski pogratulowat nowemu Panu Przewodniczqcemu Rady Miejskiej

w tomiankach.



PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki poprosH Radnq S. Maksim-W6jcikq 0 odczytanie opinii Komisji

Spo~ecznej.

Radna S. Maksim-W6jcika poinformowa~a, ze projekt uchwa~y przedstawiony przez burmistrza zosta~

zaopiniowany pozytywnie na komisji w dniu 28.02.2012 r. Radna doda~a, ze cz~onkowie komisji nie

wytypowali radnych do komisji skrutacyjnej.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki z~ozy~propozycj~ aby w komisji skrutacyjnej znalaz~y si~ osoby,

kt6re w poprzednich wyborach na ~awnik6w pe~ni~yte funkcje.

Radny J. Mazan zgodzi~ si~ bye cz~onkiem komisji skrutacyjnej.

Radny K. Kaczynski zgodzi~ si~ bye cz~onkiem komisji skrutacyjnej.

Radna E. Podolska zgodzi~a si~ bye cz~onkiem komisji skrutacyjnej.

Radny K. Wawer zgodzi~ si~ bye cz~onkiem komisji skrutacyjnej

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki przystqpH do odczytania projektu uchwa~y.

Radni przystqpili do g~osowania.

W g~osowaniu udzia~ wzi~~o 19 radnych.

Wynik g~osowania jawnego:18 g~os6w "za", 2 g~osy "wstrzymujqce si~", 0 g~os6w "przeciw".

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzi~, ze uchwa~a zosta~a podj~ta prawomocnie.

5) wyznaczenia podmiotu organizujacego prace z rodzina oraz dokonania zmian w statucie

Osrodka Pomocy Spo~ecznej w tomiankach

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki poprosH Radnq S. Maksim-W6jcikq 0 odczytanie opinii Komisji

Spo~ecznej.

Radna S. Maksim-W6jcika poinformowa~a, ze projekt uchwa~y przedstawiony przez burmistrza zosta~

zaopiniowany pozytywnie na komisji w dniu 2802.2012 r. W posiedzeniu uczestniczy~o 8 cz~onk6w

komisji i wszyscy byli za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwa~y.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki przystqpi~ do odczytania projektu uchwa~y.

Radni przystqpili do g~osowania.

W g~osowaniu udzia~ wzi~~o 18 radnych.

Wynik g~osowania jawnego18 g~os6w "za", 0 g~os6w "wstrzymujqce si~", 0 g~os6w "przeciw'"

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzi~, ze uchwa~a zosta~a podj~ta prawomocnie.

6) zmiany uchwa~y Nr XXIl/158/2008 Rady Miejskiej w tomiankach z dnia 27 marca 2008 r.

w sprawie poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego w drodze inkasa oraz

okreslenia inkasent6w i wysokosci wynagrodzenia za inkaso



Radna S. Maksim-W6jcika poinformowala, ze Komisja Spoleczna nie opiniowala tego projektu

uchwaly.

Rady G. Porowski poinformowal, ze Komisja Techniczna nie opiniowala tego projektu uchwaly.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki zapytal, czy Pan Burmistrz chcialby zabrac glos odnosnie tego

projektu uchwaly.

Burmistrz T. D~browski nie chcial zabrac glosu.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki przystqpil do odczytania projektu uchwaly.

Radni przystqpili do glosowania.

W glosowaniu udzial wzi~lo 18 radnych.

Wynik glosowania jawnego: 18 glosow "za" , 0 glosow "wstrzymujqce si~", 0 glosow "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzil, ze uchwala zostala podj~ta prawomocnie.

7) stwierdzenia zgodnosci projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego Kielpin z ustaleniami studium uwarunkowan i kierunkow zagospodarowania

przestrzennego Miasta i Gminy lomianki

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki poprosil Radnego T. Rusinka 0 odczytanie opinii Komisji

ds. Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego.

Radny T. Rusinek poinformowal, ze Komisja ds. Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego

w dniu 2302.2012 r. pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki przystqpil do odczytania projektu uchwaly.

Radni przystqpili do glosowania.

W glosowaniu udziat wzi~lo 18 radnych.

Wynik glosowania jawnego 18 glosow "za", 0 glosow "wstrzymujqce si~", 0 glosow "przeciw"

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzil, ze uchwala zostata podj~ta prawomocnie.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki poprosil Radnego T. Rusinka 0 odczytanie opinii Komisji

ds. Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego.

Radny T. Rusinek poinformowal, ze Komisja ds. Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego

w dniu 2302.2012 r. pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly.

Pracownik A. Bieniek poprosil 0 odczytanie zalqcznika nr 2 do projektu uchwaly.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki przystqpit do odczytania projektu uchwaly.

Radni przystqpili do glosowania.

W glosowaniu udzial wzi~lo 18 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 17 gtosow "za", 1 gtos "wstrzymujqce si~", 0 gtosow "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzil, ze uchwata zostata podj~ta prawomocnie



Przewodniczetcy RM J. Gretdzki odczytat uzasadnienie do projektu uchwaty.

Radna S. Maksim-W6jcika poinformowata, ze Komisja Spoteczna zapoznata si~ z projektem uchwaty

ale go nie zaopiniowata poniewaz podczas posiedzenia Komisji nie byto kompetentnych pracownikow

urz~du, ktorzy omowiliby uchwat~ Dla radnych nie byto jasne dlaczego wnoszona jest uchwata

w sprawie nadania nazwy ulicy AI. Chopina poniewaz taka ulica juz istnieje. Radna poprosita zeby

zatqczniki do uchwat (w szczegolnosci mapy) byty w przysztosci bardziej czytelne.

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki przystqpit do odczytania projektu uchwaty.

Radni przystqpili do gtosowania.

W gtosowaniu udziat wzi~to 19 radnych.

Wynik gtosowania jawnego:19 gtosow "za", 0 gtosow "wstrzymujqce si~", 0 gtosow "przeciw".

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta prawomocnie.

Radna S. Maksim-W6jcika podzi~kowata radnym za doprowadzenie tej sprawy do konca. Dodatkowo

poinformowata, ze Komisja Spoteczna projekt uchwaty zaopiniowata pozytywnie.

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki przystqpit do odczytania projektu uchwaty.

Radni przystqpili do gtosowania.

W gtosowaniu udzial wzi~lo 21 radnych.

Wynik glosowania jawnego:21 glosow "za", 0 glosow "wstrzymujqce si~", 0 glosow "przeciw".

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki stwierdzil, ze uchwala zostala podj~ta prawomocnie.

11) wyrazenia zgody na wieloletnia dzierzaw~ cz~sci gminnej nieruchomosci gruntowej oraz

wyrazenie zgody na odstapienie od obowiazku przetargowego trybu zawarcia umowy

dzierzawy

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki odczytal uzasadnienie do projektu uchwaty

Rady G. Porowski poinformowal, ze Komisja Techniczna na posiedzeniu w dniu 23.02.2012 r.

pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly. Czlonkowie komisji zaproponowali zeby okres dzierzawy

wynosil 5 lat.

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki przystqpil do odczytania projektu uchwaly.

Radni przystqpili do glosowania.

W glosowaniu udzial wzi~lo 20 radnych

Wynik gtosowania jawnego: 20 glosow "za" , 0 glosow "wstrzymujqce si~", 0 glosow "przeciw".

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki stwierdzil, ze uchwala zostala podj~ta prawomocnie.



12) wyrazenia zgody na zawarcie wieloletniej umowy najmu pomieszczen Integracyjnego Centrum

Dydaktyczno Sportowego w tomiankach

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki poprosil Radnq S. Maksim-W6jcikq 0 odczytanie opinii Komisji

Spolecznej.

Radna S. Maksim-W6jcika poinformowala, ze Komisja Spoleczna zapoznala si~ z projektem uchwaly

ale jej nie zaopiniowala poniewaz czlonkowie komisji chcieliby dowiedziec si~ jak dotychczas

przebiegala wsp61praca z firmq, kt6ra ubiega si~ 0 przedluzenie najmu .. Podczas posiedzenie Komisji

nie bylo to mozliwe poniewaz nie uczestniczyli w niej pracownicy urz~du, kt6rzy mogliby przekazac

niezb~dne informacje.

Rady G. Porowski poinformowal, ze Komisja Techniczna nie mogla zaopiniowac projektu uchwaly

poniewaz na posiedzeniu nie bylo zadnego merytorycznego pracownika, kt6ry m6glby om6wic ten

projekt.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki oglosil 5 min przerw~.

Dyrektor T. Brach poinformowal jak przebiega wsp61praca pomi~dzy ICDS, a firmq ubiegajqcq si~

o wynajem pomieszczen.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki przystqpil do odczytania projektu uchwaly.

Radni przystqpili do glosowania.

W glosowaniu udzial wzi~lo 20 radnych.

Wynik glosowania jawnego: 20 glos6w "za", 0 glos6w "wstrzymujqce si~", 0 glos6w "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzil, ze uchwala zostala podj~ta prawomocnie.

13) zatwierdzenia Requlaminu przyznawania dofinansowania w 2012 r. na realizacj~

przedsiewzi~c zwiazanych z usuwaniem odpad6w niebezpiecznych zawierajacych azbest

z terenu Miasta i Gminy tomianki, w ramach "Gminnego Programu usuwania wyrob6w

zawierajacych azbest na lata 2008-2011 z uwzgl~dnieniem lat 2012-2015

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki poprosif Radnq S. Maksim-W6jcikq 0 odczytanie opinii Komisji

Spolecznej.

Radna S. Maksim-W6jcika poinformowala, ze Komisja Spoleczna pozytywnie zaopiniowala projekt

uchwaly.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki przystqpil do odczytania projektu uchwaly.

Radni przystqpili do glosowania.

W glosowaniu udzial wzi~lo 20 radnych.

Wynik glosowania jawnego: 20 glos6w "za" , 0 glos6w "wstrzymujqce si~", 0 glos6w "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzil, ze uchwala zostala podj~ta prawomocnie.



14) ustalenia na 2012 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,

okreslenia maksymalnej kwoty dofinansowania optat za ksztatcenie pobierane przez szkoty

wyzsze i zaktady ksztatcenia nauczycieli oraz ustalenia specjalnosci i form doskonalenia, na

kt6re dofinansowanie b~dzie przyznawane dla nauczycieli szk6t i przedszkoli prowadzonych

przez Gmine tomianki

Przewodnicz<tcy RM J. Gr<tdzki poprosH Radnq S. Maksim-W6jcikq a odczytanie opinii Komisji

Spotecznej.

Radna S. Maksim-W6jcika poinformowata, ze Komisja Spoteczna pozytywnie zaopiniowata projekt

uchwaty.

Przewodnicz<tcy RM J. Gr<tdzki przystqpit do odczytania projektu uchwaty.

Radni przystqpili do gtosowania.

W gtosowaniu udziat wzi~to 20 radnych.

Wynik gtosowania jawnego 20 gtos6w "za", 0 gtos6w "wstrzymujqce si~", 0 gtos6w "przeciw".

Przewodnicz<tcy RM J. Gr<tdzki stwierdzH, ze uchwata zostata podj~ta prawomocnie.

Radny T. Rusinek poinformowat, ze Komisja ds. Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego

pozytywnie zaopiniowata projekt uchwaty.

Radny G. Porowski przedstawit swoJe stanowisko w sprawie.

Przewodnicz<tcy RM J. Gr<tdzki przystqpit do odczytania projektu uchwaty.

Radni przystqpili do gtosowania.

W gtosowaniu udziat wzi~to 21 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 13 gtos6w "za", 5 gtos6w "wstrzymujqce si~", 3 gtosy "przeciw".

Przewodnicz<tcy RM J. Gr<tdzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta prawomocnie.

16) zmieniajaca uchwat~ w sprawie ustalenia wysokosci optat za pobyt dziecka w publicznych

przedszkolach prowadzonych przez gmin~ tomianki

Przewodnicz<tcy RM J. Gr<tdzki poprosit Radnq S Maksim-W6jcikq a odczytanie opinii Komisji

Spotecznej.

Radna S. Maksim-W6jcika poinformowata, ze Komisja Spoteczna pozytywnie zaopiniowata projekt

uchwaty.

Przewodnicz<tcy RM J. Gr<tdzki przystqpit do odczytania projektu uchwaty.

Radni przystqpili do gtosowania.

W gtosowaniu udziat wzi~to 21 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 21 gtos6w "za" , 0 gtos6w "wstrzymujqce si~", 0 gtos6w "przeciw".

Przewodnicz<tcy RM J. Gr<tdzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta prawomocnie.



17) wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie wsp61finansowania lokalnej linii

uzupelniajacej

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki zapytal, czy projekt uchwaly byl opiniowany przez komisje?

Przewodniczqcy komisji poinformowali, ze projekt uchwaly nie byl omawiany na posiedzeniach.

Gt6wny specjalista ds. inwestycji zewn~trznych W. Tarnawski przedstawil i om6wil projekt

uchwaly.

Glos w dyskusji zabrali: radny G. Porowski, Burmistrz T. Dqbrowski, radny W. Berger, radna

E. Podolska, radny T. Rusinek, radna S. Maksim-W6jcicka.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki przystqpil do odczytania projektu uchwaly.

Radni przystqpili do glosowania.

W glosowaniu udzial wzi~lo 21 radnych.

Wynik glosowania jawnego: 16 glos6w "za" , 3 glosy "wstrzymujqce si~", 2 glosy "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzil, ze uchwala zostala podj~ta prawomocnie.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki zapytal, czy ktos chcialby zabrac glos do projektu uchwaly?

Radny M. Zielski powiedzial, ze uzasadnienie do tego projektu uchwaly nijak si~ ma do uchwaly. Jest

identyczne jak uzasadnienie do podj~tej poprzednio uchwaly. Radny zapytal skqd wynikajq ceny tych

bilet6w? Nast~pnie powiedzial, ze uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia

w sprawie wsp61finansowania lokalnej linii uzupelniajqcej wchodzi w zycie z dniem podj~cia,

a uchwala, kt6ra jest omawiana w tej chwili wchodzi w zycie po 14 dniach od chwili opublikowania

w Dzienniku Urz~dowym. Czy do tego czasu mieszkaricy b~dq mogli bezplatnie korzystac z tego

transportu? A jezeli nie to na jakiej podstawie b~dq pobierane oplaty za przejazd? Do momentu,

w kt6rym uchwala si~ nie uprawomocni nie ma podstawy do pobierania oplat za sprzedawane bilety.

Gt6wny specjalista ds. inwestycji zewn~trznych W. Tarnawski powiedzial, ze wysokosc oplat za

bilet jest wynikiem porozumienia mi~dzy burmistrzami, w6jtami i starostq Powiatu Warszawskiego

Zachodniego. Pan Tarnawski powiedzial, ze tak sformulowane pytanie jest dla niego trudnym do

odpowiedzi. Dodal, ze do tej pory oplaty od mieszkanc6w tomianek byly pobierane na takiej samej

zasadzie jak w innych gminach.

Radny M. Zielski poprosil 0 uszczeg610wienie odpowiedzi bo radny w dalszym ciqgu nie wie na jakiej

podstawie b~dq pobierane pieniqdze od mieszkaric6w tomianek. A wiadomo, ze zanim uchwala

zostanie opublikowana moze minqc miesiqc, dwa albo i trzy. Radny ponownie zapytal, czy przez ten

czas mieszkaricy b~dq jezdzic za darmo, a jesli nie to poprosil 0 wskazanie podstawy prawnej na

mocy, kt6rej b~dq pobierane oplaty?

Gt6wny specjalista ds. inwestycji zewn~trznych W. Tarnawski powiedzial, ze nie jest w stanie w

tej chwili odpowiedziec na to pytanie. Dodal, ze obecnie mieszkaricy, kt6rzy korzystali z tego

przejazdu placili tak samo jak mieszkaricy innych gmin.

Radny M. Zielski poprosil zeby odpowiedzi udzielil Pan mecenas.



Zast~pca Burmistrza ds. spofecznych P. Rusiecki powiedzial, ze rozbieznosci w terminach wejscia

uchwal w zycie wynikajq z prostej przyczyny. Uchwala byla przygotowywana na 22 grudnia 2011 r.

niestety nie udalo si~ jej podjqe w tym terminie.

Mecenas J. Niescior powiedzial, ze Pan Burmistrz po cz~sci wyjasnil skqd wynika rozbieznose

w uchwalach. Dodal, ze przy odrobinie dobrej woli w drukarni uchwala moze bye opublikowana po 2,

3 tygodniach. Zalqcznik do uchwaly stanowi porozumienie. Za nim porozumienie zostanie podpisane

moze dojdzie juz do opublikowania uchwaly w Dzienniku Urz~dowym Wojew6dztwa Mazowieckiego.

Gfos w dyskusji zabrali dodatkowo: Przewodniczqcy RM J. Grqdzki, Burmistrz T Dqbrowski, radny

T. Krystecki, radny K. Wawer.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki przystqpil do odczytania projektu uchwaly.

Radni przystqpili do glosowania.

W glosowaniu udzial wzi~lo 21 radnych.

Wynik glosowania jawnego 16 glos6w "za" , 5 glos6w "wstrzymujqce si~", 0 glos6w "przeciw".

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki stwierdzil, ze uchwala zostala podj~ta prawomocnie.

19) oddania w uzytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym nieruchomosci na rzecz

Sp61dzielni Mieszkaniowej "tomianki - R6wnolegla" w upadlosci likwidacyjnej w tomiankach

Radny T. Rusinek om6wil projekt uchwaly

Glos w dyskusji zabrali radny T Krystecki, radna S Laskowska, radny J. Grqdzki, radny K. Wawer,

radna S. Maksim-W6jcicka, mecenas J. Niescior, radny P. Wolanin, radny M. Zielski, radny

G. Porowski, Burmistrz T Dqbrowski, kierownik RGN S Kodymow.

Mecenas J. Niescior wni6s1 swoje uwagi do projektu uchwaly. Zaproponowal zeby w § 5 pozostal

tylko przytoczony art. 67, a nie art. 67 ust. 3a oraz zeby § 1 rozszerzye 0 informacje zawarte w § 2,

poczym § 2 wykreslie.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki oglosil 5 min przerw~.

Radny T. Rusinek zlozyl wniosek formalny aby w § 5 w wykropkowane miejsca wstawie 15%.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki poddal pod glosowanie wniosek radnego T. Rusinka.

W glosowaniu udzial wzi~lo 18 radnych.

Wynik glosowania jawnego: 6 glos6w "za", 8 glos6w "wstrzymujqcych si~", 4 glosy "przeciw".

Wniosek radnego T. Rusinka zostal przyj~ty.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki przystqpil do odczytania projektu uchwaly.

Radni przystqpili do glosowania.

W glosowaniu udzial wzi~lo 18 radnych.

Wynik glosowania jawnego: 7 glos6w "za" , 8 glos6w "wstrzymujqce si~", 3 glosy "przeciw".

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki stwierdzil, ze uchwala zostala podj~ta prawomocnie.



Ad. IV

Podj~eie stanowiska w sprawie "janosikowego".

Radna S. Maksim-W6jcicka poinformowata, ze Komisja Spoteezna pozytywnie zaopiniowata projekt

stanowiska.

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki odezytat stanowisko.

Radni przystqpili do gtosowania.

W gtosowaniu udziat wzi~to 21 radnyeh.

Wynik gtosowania jawnego: 21 gtos6w "za" , 0 gtos6w "wstrzymujqee si~", 0 gtos6w "przeeiw".

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki stwierdzH, ze stanowisko zostata podj~te prawomoenie.

Ad. V

Sprawozdanie Burmistrza z wykonania zadan w okresie mi~dzysesyjnym.

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki zapytat kto z radnyeh eheiatby zabrac gtos w tym punkeie?

Radny G. Porowski wni6st uwagi do sprawozdania burmistrza.

Zast~pca Burmistrza ds. Spotecznych P. Rusiecki odni6st si~ uwag zgtoszonyeh przez radnego

G. Porowskiego.

Kierownik BIE W. Szumigtowska pokr6tee przedstawita w jaki spos6b pozyskiwane Sq srodki

zewn~trzne i na jakie inwestyeje.

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki r6wniez nani6st swoje uwagi do sprawozdanie do, kt6ryeh

ustosunkowat si~ Zast~pea Burmistrza ds. Spoteeznyeh P Rusieeki.

Interpelaeje, zapytania i wolne wnioski.

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki zgodnie ze zwyezajem zapytat kto z mieszkane6w eheiatby zabrac

gtos w punkcie wolne wnioski i interpelaeje.

Przewodniczetca Osiedla t.omianki Stare M. W6jcicka poinformowata, ze na koniee grudnia 2011

roku wygasta umowa z firmq, kt6ra odbierata z aptek leki w eelu utylizaeji. W tej ehwili jest problem

w aptekaeh poniewaz ludzie przynoszq zuzyte lekarstwa, a apteki nie mogq ieh przyjmowac. Ustawa

obliguje gminy do odbierania i utylizowania zuzytyeh lekarstw. Pani M. W6jeieka zapytata kiedy b~dzie

ogtoszony przetarg na wytonienie osoby, kt6ra b~dzie odbierata leki?

Zast~pca Burmistrza ds. Spotecznych P. Rusiecki wyjasnit, ze srodki na ten eel trafiq do budzetu

przy wolnyeh srodkaeh. Burmistrz dodat, ze szezeg6towq odpowiedt Pani M. W6jeieka uzyska na

pismie w terminie zgodnym z KPA.

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki zapytat, ezy uehwata budzetowa na 2012 rok, kt6ra zostat podj~ta

przez radnyeh obowiqzuje, ezy tez nie?

Skarbnik E. Rusak odpowiedziata, ze nie byta na kolegium RIO i nie wie jakie Sq ostateezne deeyzje.

Uehwata jest zausterkowana i nalezy poprawic jq do 23 marea 2012 r. Uehwata obowiqzuje

w ez~seiaeh, kt6re nie Sq zausterkowane.



Radny G. Porowski poruszyf spraw~ dojazdu do wafu na prosb~ softys6w Pana H. Zielir'lskiego oraz

K. Skarbka, kt6rzy nie mogli uczestniczye w tej cz~sci sesji. Nast~pnie radny poruszyf temat

odwodnienia. Z uwagi na roztopy niekt6re ulice "tonet' m.in. na ulicy Zywicznej, Wiosennej,

Sezamkowej itp. Pan G. Porowski powiedziaf, ze mieszkar'lcy zwracajq si~ do niego z prosbq

o przywr6cenie Tal Tal. Radny zapytaf, czy istnieje taka mozliwose? Kolejny problem dotyczyf ulicy

Dfugiej, kt6ra jest w bardzo kiepskim stanie i zagraza bezpieczer'lstwu ruchu drogowego. Radny

zwr6cif si~ r6wniez z prosbq 0 zwi~kszenie patroli na Dqbrowie Lesnej poniewaz w ostatnim czasie

odnotowano kilka wfamar'l oraz zapytaf, czy juz wiadomo kto zostanie nowym dyrektorem Domu

Kultury?

Zast~pca Burmistrza ds. Spotecznych P. Rusiecki poinformowaf, ze zaczyna poprawiae si~ pogoda

w zwiqzku z tym zostanq przyspieszone inwestycje zwiqzane z r6wnaniem oraz fataniem dr6g. Przy

temperaturze ujemnej niestety zadne prace nie mogq bye wykonywane. Drogi r6wnane Sq dwa razy

do roku na wiosn~ i jesieniq. Nast~pnie burmistrz dodaf, ze z uwagi na trudnq sytuacj~ budzetowq nie

mozna byfo wprowadzie wszystkich zadar'l Pojawify si~ wolne srodki w ramach, kt6rych b~dq

przywracana drobne ale pilne zadania takie jak obi6r lek6w z aptek, czy tez ustawienie Tal Tal.

Zast~pca Burmistrza dodaf, ze problem z wypompowywaniem w6d zaistniaf w momencie, w kt6rym

rozpocz~fy si~ roztopy. Zostafy podj~ta natychmiastowe dziafania. Na biezqco pracowafy dwa wozy

strazackie. Byfy r6wniez zaangazowane firmy zewn~trzne oraz sp6fka ZWiK. Pan burmistrz

przedstawif problem odwadniania w tomiankach. Odnoszqc si~ do pytania radnego G. Porowskiego

dotyczqcego informacji na temat nowego dyrektora Domu Kultury, poinformowaf, ze nie ma jeszcze

wiedzy na temat osoby, kt6ra b~dzie pefnifa tq funkcje

Radny G. Porowski poprosif ponownie 0 udzielenie informacji na temat patroli w Dqbrowie oraz ulicy

Dfugiej?

Zast~pca Burmistrza ds. Spotecznych P. Rusiecki poinformowaf, ze odpowiedz dotyczqCq ulicy

Dfugiej udzieli na pismie.

Komendant SM J. Pitkowski poinformowaf, ze patrole Strazy Miejskiej funkcjonujq do godziny 22:00.

Komendant zobowiqzaf si~ przekazae sugestie radnego G. Porowskiego Komendantowi Policji

w tomiankach.

Zast~pca Burmistrza ds. Spotecznych P. Rusiecki dodaf, ze na wniosek mieszkar'lc6w m.in. ulicy

Dfugiej, Wyboistej, Burmistrz uruchomif w godzinach porannych patrol Strazy Miejskiej, kt6ry

przeprowadza dzieci przez ulic~ Kolejowq.

Radna E. Podolska poprosifa 0 rozpowszechnienie informacji, iz gmina pokrywa koszt demontazu

azbestu. Radna poruszyfa kwestie bezpieczer'lstwa. Zapytaf, czy na ul. Rolniczej jezdzq patrole?

Komendant SM J. Pitkowski odpowiedziaf, ze patrole obejmujq cafe tomianki i jezdzq w godzinach

od 7:00 do 22:00.

Przewodnicz'tcy RM J. Gr'tdzki odczytaf propozycj~ stanowiska radnych, kt6re stanowi zafqcznik nr

3 do protokofu. W przypadku gdy propozycja ta spodka si~ z aprobatq radnych stanie si~ oficjalnym

stanowiskiem Rady Miejskiej.



Radny T. Krystecki zapytal Przewodniczqcego RM kto go upowaznil do napisania stanowiska

w imieniu calej Rady? Radny powiedzial, ze Przewodniczqcy powinien zaczqe dzialae w spos6b

merytoryczny. Dodal, ze Przewodniczqcy wchodzi w kompetencje organu wykonawczego

Przewodnicz(lcy RM J. Gr(ldzki wyjasnil, ze przed odczytaniem stanowiska zaznaczyl, ze jest to

propozycja i jezeli zostanie przeglosowana przez radnych stanie si~ oficjalnym stanowiskiem.

Przewodniczqcy zlozyl formalny wniosek a przeglosowanie tej propozycji.

Radni przystqpili do glosowania.

W glosowaniu udzial wzi~lo 17 radnych.

Wynik glosowania jawnego: 15 glos6w "za" , 1 glos "wstrzymujqce si~", 1 glos "przeciw".

Stanowisko zostalo przyj~te.

Przewodnicz(lcy RM J. Gr(ldzki powiedzial, ze obiecal mieszkancom, ze odczyta na sesji odpowiedz

na pytania dotyczqce funkcjonowania przedszkoli niepublicznych, kt6re zadawal na poprzedniej sesji

ale niestety takiej odpowiedzi nie uzyskal.

Radny P. Wolanin zwr6cil si~ do radnego T. Krysteckiego z apelem a zmian~ zachowania. Radny

dodal, ze Pan Krystecki przynosi wstyd tej Radzie.

Radny T. Rusinek przeczytal podanie, kt6re wplyn~lo do urz~du 7 lutego 2011 r. podpisane przez

ponad trzydziesci os6b dotyczqce komunikacji. Radny zapytal, czy cas w tej sprawie zostalo

zrobione?

Zast~pca Burmistrza ds. Spofecznych P. Rusiecki powiedzial, ze zostaly podj~te dzialania w celu

realizacji zadania Burmistrz odni6s1 si~ r6wniez do wczesniejszej wypowiedzi Przewodniczqcego RM.

Odczytal odpowiedz na interpelacj~ Przewodniczqcego, kt6ra stanowi zalqcznik nr 4 do protokolu.

Radny J. Mazan poinformowal, ze 31 grudnia 2011 roku wygasla umowa z ZTM na tzw. wsp61ny bilet.

Umowa ta zostala przedluzona do konca marca br. Radny zapytal jak wyglqda sprawa wsp61nego

biletu i czy wiadomo cas na temat umowy?

Zast~pca Burmistrza ds. Spofecznych P. Rusiecki odpowiedzial, ze na pierwsze p61rocze

pieniqdze na funkcjonowanie wsp61nego biletu muszq bye zabezpieczone. Burmistrz chcialby aby ten

bilet funkcjonowal ale ma swiadomose, ze to bardzo obciqza budzet gminy. Trwajq rozmowy z ZTM

nad dalszq formulq funkcjonowania biletu. Zast~pca Burmistrza ds. Spolecznych dodal, ze obecnie na

swiecie jest kryzys i trzeba ograniczae wydatki.

Przewodnicz(lcy RM J. Gr(ldzki powiedzial, ze mieszkancy majq prawo wymagae ad organu

uchwalodawczego i wykonawczego spelniania zlozonych obietnic.

Radny M. Zielski poruszyl kilka kwestii. Pierwsza dotyczyla Polskiej Grupy Energetycznej.

W ubieglym roku wplyn~lo do gminy pismo ad ww. grupy dotyczqce ustalenia zasad korzystania przez

gminy z infrastruktury przesylowej energii elektrycznej oraz urzqdzen instalacji oswietleniowych. Od

tego roku wszystkie gminy majq bye obciqzone za tzw. przesyl, dzierzaw~ slup6w itp. Gminy b~dq

ponosily koszta wysokosci ok. 500 tys zl rocznie. Istnieje Mi~dzygminny Zwiqzek Kampinos do,

kt6rego nalezy r6wniez miasto tomianki. Zwiqzek ten ad paru miesi~cy zajmuj~ si~ tq sprawq

i w zwiqzku z tym wystosowal stanowisko. Radny powiedzial, ze niestety Pan Burmistrz T. Dqbrowski

nie uczestniczy w spotkaniach tego zwiqzku i zapytal, czy Pan Burmistrz posiada informacj~ jakiego

rz~du kwota zostala naliczona dla Gminy tomianki. Nast~pnie zapytal, czy wladze tomianek wiedzq



cos na temat wypracowanego stanowiska i jakie podj~ty decyzje w tej sprawie? Druga kwestia

dotyczyta nowego mecenasa. Radny powiedziat, ze dwukrotnie ustyszat, ze Pan mecenas Niescior

jest na prob~ oraz ze jest testowany. Radny zapytat, czy mecenas jest testowany za darmo? A jesli

jest zatrudniony to na jakiej zasadzie i za jakq kwot~? Pan M. Zielski odnoszqc si~ do trudnej sytuacji

finansowej gminy zwrocH si~ z prosbq do Pan Zast~pca Burmistrz P. Rusiecki zeby nie wykorzystywat

samochodu Strazy Miejskiej do wycieczek po Warszawie. Radny dodat, ze samochod Strazy Miejskiej

stat bezuzytecznie przez trzy godziny na ul. Koszykowej czekajqc na Pana Burmistrza. Lepiej jak

radiowoz zostanie wykorzystany do sprawdzania bezpieczeristwa na terenie Gminy tomianki.

Zast~pca Burmistrza ds. Spotecznych P. Rusiecki odpowiedziat, ze nie jezdzi na wycieczki na

ul. Koszykowq tylko gmina zostata wezwane do RIO na kolegium wi~c wyjazd byt catkowicie

stuzbowy. Pan P Rusiecki dodat, ze nie z winy Burmistrza si~ tam znalazt tylko z winy Rady Miejskiej,

ktora podj~ta swoj budzet. Zast~pca Burmistrz powiedziat, ze Pan mecenas obecnie pracuje w formie

wolontariatu, bezptatnie co jest godne pochwaty. Nast~pnie odniost si~ do sprawy Mi~dzygminnego

Zwiqzku Kampinos. Przedstawit jakie Sq rozwiqzania i poprosit radnego M. Zielskiego zeby nie

naduzywat informacji 0 tym, ze Pan Burmistrz T Dqbrowski nie uczestniczy w spotkaniach zwiqzku.

Kolejno Pan P. Rusiecki poruszyt kwestie kolegium w Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Powiedziat,

ze RIO wykazato szereg niescistosci w uchwatach, ktore podj~li radni.

Radny M. Zielski odniost si~ do wypowiedzi Pan Burmistrza. Powiedziat, ze od wyjazdow stuzbowych

Sq limity kilometrow i szkoda odciqgac od pracy straznika miejskiego, ktory mogtby w tym czasie

patrolowac ulice. Radny podtrzymat swoje stanowisko odnosnie nie obecnosci Pana Burmistrza

T Dqbrowskiego na spotkaniach Mi~dzygminnego Zwiqzku Kampinos Powiedziat, ze w zesztym roku

na siedem spotkari zwiqzku Pan Burmistrz uczestniczyt w trzech. Na koniec radny dodat, ze odnosi

wrazenie, ze byt na innym kolegium niz Pan Zast~pca Burmistrz. Powiedziat, ze jest dumny z Rady

poniewaz budzet przygotowywaty osoby, ktore nie Sq ksi~gowymi i nie muszq si~ na tym doktadnie

znac, a mimo to byto tylko kilka zastrzezeri. Projekty uchwat nie zostaty uniewaznione.

Rana E. Sidorzak powiedziata, ze to raczej urzqd, ktory jest odpowiedzialny za techniczne

i merytoryczne przygotowanie uchwat powinien si~ wstydzic. RIO nie odnosHo si~ do zadnych zadari

merytorycznych tylko do techniki sporzqdzenia dokumentu. Radna dodata, ze liczy na to, ze urzqd

razem z radnymi poprawi bt~dy, ktore wskaze RIO.

Radny T. Krystecki powiedziat, ze to nie miejsce i czas na licytacj~ kto miat racj~. Jak trafi pismo do

urz~du to b~dzie mozna ustalic kto miat stusznosc w tym temacie.

Radny K. Wawer poruszyt kilka spraw. Pierwsza dotyczyta pisma pracownikow urz~du, ktore zostato

skierowane do Przewodniczqcego RM. Pracownicy zwrocili si~ z apelem 0 przeanalizowanie kwestii

przywrocenia srodkow na wynagrodzenia. Radny odczytal rowniez pismo Pani sekretarz w tej sprawie.

Nast~pnie zapytat kiedy b~dzie jakis remont przystanku w Dziekanowie Lesnym? Z uwagi na deszcze

i roztopy na przystanku przez caty czas znajduje si~ woda. Radny zwrocH si~ z prosbq 0 udroznienie

ulicy Pogodnej oraz 0 wprowadzenie tego zadania do budzetu Pan K. Wawer zapytat jak przedstawia

si~ sytuacja uj~cia wody pitnej w Sotectwie tomianki Chopina? Czy spotka ZWiK podj~ta jakies

dziatania w tej sprawie? Nast~pnie rady zwrocit si~ rowniez z pytaniem do Przewodniczqcego RM

jako inicjatora zwotania nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. Zapytat co jest powodem, ze sesja ta jest



zwotywana w trybie nadzwyczajnym? Kolejno radny skierowat zapytanie do Burmistrza, jak

przedstawia si~ sprawa Galmanu? Kolejna kwestia, kt6rq poruszyt radny dotyczyta przychodni.

Poprosit Burmistrza aby przeanalizowat tq spraw~. Rady zwr6cB si~ r6wniez z prosbq

o zagospodarowanie dziatki w Dziekanowie Lesnym przy ul. Akinsa. Nalezatoby przygotowac projekt

na zagospodarowanie dziatki oraz poszerzenie ulicy. Ostatnia sprawa dotyczyta wyremontowania ulicy

W~dkarskiej.

Zast~pca Burmistrza ds. Spotecznych P. Rusiecki poinformowat, ze odpowiedzi na powyzsze

pytania udzieli na pismie.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki wyjasnit pow6d zwotania nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej na

dzieri 4 marca 2012 roku w sprawie nadania nazwy rondu. Przewodnicy RM powiedziat, ze sesja

b~dzie otwarta oraz zaprosit wszystkich mieszkaric6w do wzi~cia udziatu w tej uroczystosci.

Radny K. Wawer poinformowat, ze styszy wiele gtos6w na temat funkcjonowania Gazy

tomiankowskiej. Radny zaproponowat aby przygotowac ankiet~ w sprawie wydawania Gazety

tomiankowskiej oraz 0 zwi~kszenie srodk6w w budzecie na ten cel.

Radny G. Porowski powiedziat, ze wptyn~ta do niego kopia pisma od mieszkarica ulicy Radawickiej,

kt6ry wnosi 0 niezwtoczne usuni~cie rozlewiska w pasie ulicy Radawickiej. Radny poprosit aby Pan

Burmistrz pochylit si~ nad tym pismem

Ad. VII

Przewodniczqcy Rady MiejsKiej Jan Grqdzki zamknqt obrady XXI Sesji Rady Miejskiej

w tomiankach.

Zatqczniki:

1. Lista obecnosci.

2. Protok6t komisji skrutacyjnej.

3. Stanowisko Rady Miejskiej.

4. Odpowiedz na interpelacje Przewodniczqcego RM.

PRZE
Rady Miej

Protokotowata:

Judyta Adamczyk



Lista obecnosci Radnych

Rady Miejskiej w tomiankach na XXI Sesji

w dniu 29 lutego 2012 roku

Lp. Nazwisko i imi~ Pod pis

1. Berger Wojciech Tadeusz I 1,/

2. Etienne Marcin

3. Grqdzki Jan

4. Iwaszko Piotr

5. Kaczynski Kamil

6. Krystecki Tadeusz

7. Ku6kowska Katarzyna

8. Laskowska Slawomira Stanislawa

9. Maksim - W6jcicka Sylwia

10. Mazan Jan Maria

11. Nastula Pawel Marcin

12. Nawotka Renata Monika

13. Podolska Eltbieta

14. Porowski Grzegorz ~, ..
......•,.

15. Rusinek Tomasz Pawel >--==:..
16. Staniak Henryk

17. Sidorzak Ewa Janina

18. Wawer Krzysztof Marek

19. Wolanin Piotr Robert

20. Zalewska Maria Jolanta

21. Zielski Marek Jaroslaw



Lista obecnosci

Przewodniczqcych Jednostek Pomocniczych

Osiedli i Sotectw uczestniczqcych w Sesji Rady Miejskiej w tomiankach

w dniu 29 lutego 2012 roku

Lp. Nazwisko i imiQ Jednostka
Pod pisPomocnicza

1. Lewandowska Katarzyna Burak6w-Wrzos6w ~6.t\~~0 ~.~
2. Porowski Grzegorz Dqbrowa Lesna

3. Berger Wojciech Dqbrowa Zachodnia ;) /
4. (!/.'2.(~2/?.(cj:~<...7.~20 .~f ....... tomianki Centralne 1~~~~7
5. Wojcicka Magdalena tomianki Stare I #~/U't~

I
6. Kolwas Marcin tomianki G6me

7. . ........................................... Dqbrowa Rajska

8. Siemianowska Alicja Sadowa

9. Salwowska Krystyna Dziekan6w Nowy h~~ kf/ 1#10. Zielinski Henryk Dziekan6w Polski /t
/_.-

11. Broler Alicja tomianki Chopina
Jl

(0{[):~12. Krolak Waclaw Kietpin / /J[)J,

13. Pif7kowski Bogdan tomianki Dolne l;~" ~I ~Lfl
14. Skarbek Krzysztof K~pa Kietpinska f/( {)l/r)L!
15. Kaczynski Kamil Dziekan6w Lesny

16. Etienne Marcin Dziekan6w Bajkowy

17. Olszewski Artur Osiedle R6wnolegta
-

18. Oawidowicz Anna Osiedle Baczynskiego

Osiedla tomianki fiJow Je" \-119. Romanski Ludwik Prochownia

20. Szczypka-Kozlowska Gratyna
Osiedle tomianki

Majowe



Protok61 Komis,ji Skrutacyjnej

z dnia "~~."~«*~0.r,J....2012 r.

z obliczcnia glos6w oddanych w glosowaniu w wyborach PrzewodniczClcego Racly Miejskiej

w Lomiankach, sporzqdzony na scsji w clniu ...Z.~....(-.u.+~jv",.~G. ...

.WAl), ~ P-. V~~y'.S~~qF .
:.j29.~.1N~K ~t:1.~ , .

.tf~?Af.'.! 'CYi\N ,.,......... -
PrzewodniczClcy Komisji Skrutacyjnej

Czlonek Komisji Skrutacyjnej

Czlonek Komisj i SkrutacYi nej

Liczba radnych Rady Miejskicj w Lomiankach obccnych na sesJI uprawnionych

do gJosowania : ..~<!.....
Na Przewodniczqcego Rady Miejskicj w Lomiankach zgloszono kanclydatury radnych:

.G-JU\:1)~;J""!'! .
••••••.. ••••••• ••••••• ••• I.t •••••••••••••••••••••..• '0' ••••••••••

L~.I(OHSXA .. ~~ lY...A:: .

3. Minimalna liczba glos6w clo dokonania waznego wyboru Przewodnicz<\ccgo Rady ,

wynosi .Ad.,
4. Liczba radnych, kt6rym wydano karty do gtosowania : ."??.
5. Liczba kart wyjytyeh z umy : 2. OCgdy liezba kart wyjytyeh z umy r6zni sic:rod liezby

os6b, kt6rym wydano karty do glosowania, Komisja podaje w protokole przypuszezaln<\ tej
. !' .) -I1lezgoc nosel , , .

6. Liczba glos6w niewaznych ..4 .
Liczba glos6w waznie oddanych za wyborem poszezeg6lnyeh kanclydat6w:

.G.~A:.:D.2.l?l'JAV c /12 ,........................... ,
&A~~~;~~..~;~~~~~.~(.••,:••.•:.:.::::..:.::.:..:.:::::: :::.:.:.C,,\~

\:Y~\V



Wobec powyzszego Komisja Skrutacyjna stwicrdza, :/:',e Przcwodniczqcym Rady Miejskiej

wLomiankach zostalla Panli

.......~:I2,J\D.h.\ JAY'J .

I.~~f:~\l __
2 ~~

3. 'Crt~ ...



Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie zwolnienia Dyrektora Domu Kultury, oraz informacji na temat

sytuacji w Gminie.

Rada Miejska wyraia sw6j sprzeciw i oburzenie wobec zwolnienia tucjana Sokotowskiego z

funkcji Dyrektora Domu Kultury w tomiankach i nieprawdziwych informacji, jakie ukazaty si~ na

stronie internetowej Urz~du Miejskiego w tomiankach, oraz przekazywane Sq mieszkancom

tomianek i pracownikom Urz~du i jednostek organizacyjnych Gminy.

Uprzejmie informujemy, ie Rada Miejska nie zmniejszata srodk6w na funkcjonowanie Domu

Kultury, a z tych wtasnie srodk6w jest wyptacane wynagrodzenie wszystkich pracownik6w Domu

Kultury w tym i dyrektora tej plac6wki. Sugerowanie wi~c mieszkancom, ie zwolnienie dyrektora

Domu Kultury Pana tucjana Sokotowskiego jest nast~pstwem decyzji Rady jest ktamstwem.

Ttumaczenie wiceburmistrza Rusieckiego "radni zabrali 500 tysi~cy ztotych z wynagrodzen,

wi~c b~dziemy musieli zwolnic okoto 10-15 os6b, gdyi nie wystarczy nam pieni~dzy na pensje" jest

manipulowaniem opiniq publicznq. Rada Miejska uchwalajqc budiet na 2012 rok zgodnie z

kompetencjq, kierujqc si~ rozwojem Naszej Gminy zwi~kszyta srodki na zadania inwestycyjne, a w

szczeg61nosci siec wodno kanalizacyjnq. Zmniejszajqc srodki na administracj~, w uzasadnieniu

wskazata gdzie Burmistrz powinien szukac oszcz~dnosci. Do Burmistrza naleiy decyzja, jaki kierunek

oszcz~dnosci wprowadzi, Rada Miejska moie tylko proponowac, aby Pan Burmistrz kierowat si~

dobrem Gminy. Oszcz~dnosci powinny dotyczyc tylko i wytqcznie najwyiszych stanowisk w Urz~dzie,

kt6re zostaty utworzone w tej kadencji, poprzez ich likwidacj~, albo zmniejszenie wynagrodzen

osobom je piastujqcym.

Radni, IiCZqCna obniienie pensji dla wiceburmistrz6w, jui zapowiedzieli, ie obniiq swoje

diety, w takim samym procencie, w jakim zostanie obniione wynagrodzenie zast~pcom Burmistrza.

Rada Miejska jest zaniepokojona og61nq atmosfera strachu i niepokoju panujqcego wsr6d

pracownik6w Szk6t i plac6wek oswiatowych w Gminie. Informujemy, ie srodki zaplanowane przez

Pana Burmistrza w projekcie budietu na funkcjonowanie szk6t, przedszkoli i instytucji kultury zostaty

przyj~te przez Rad~ Miejskq. Radni wielokrotnie zadawali pytania czy te srodki wystarczq na

funkcjonowanie w/w instytucji i od zast~pcy burmistrza Pana Piotra Rusieckiego otrzymywali

zapewnienia, ie wszystkie niezb~dne srodki na funkcjonowanie w/w instytucji Sq zabezpieczone w

projekcie budietu. Radni ze szczeg61nq troskq przyglqdali si~ wydatkom budietu, aby nie dopuscic do

sytuacji z roku ubiegtego - zaciqgni~cie kredytu w wi~kszosci na sprawy bieiqce. Zadaniem szk6t i

plac6wek oswiatowych jest ksztateenie naszych dzieci, a naszym zapewnienie im odpowiednich

warunk6w rozwoju. Zapewniamy wi~c, ie informacje 0 redukcji etat6w w szkotach i plac6wkach

oswiatowych nie majq uzasadnienia w budiecie Miasta tomianki na 2012 rok. Wszelkie inicjatywy i

tego typu dziatania w/w Sq inicjowane przez Organ Wykonawczy Gminy, - czyli Pana Burmistrza.
Mamy jednak ogromne obawy czy decyzje personalne w Gminie majq wymiar merytoryczny, czy tei
cz~sto wkracza tam polityka. Radni catv czas zgtaszajq swojq gotowosc do rozm6w z Panem

Burmistrzem na temat rozwiqzywania problem6w tomianek, dla dobra naszych mieszkanc6w.
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Pan
Jan Gr~dzki
Radny Rady Miejskiej
w Lomiankach

W odpowiedzi na interpelacj~ zlozonq na sesji w dniu 31stycznia 2012 r., kt6ra

dotyczyla metodologii obliczenia dotacji gminy naleznej przedszkolom niepublicznym

najedno dziecko w 2012 r. wyjasniam, co nast~puje:

Zgodnie z wprowadzonq nowelizacjq ustawy 0 systemie oswiaty z dnia 19 sierpnia

2011 r. (Dz. U. Nr 205, poz. 1206) w art.6 dodano ustA w brzmieniu:

,,4. Przepisy ust.1 stosuje si~ r6wniez do oddzialu przedszkolnego w szkole

podstawowej. "

W zwiqzku z powyzszym ustawodawca dal narz~dzie samorzqdom do obliczenia

naleznej dotacji na jednego wychowanka w znowelizowany spos6b, kt6ry do planowanych

wydatk6w biezqcych opr6cz 3 przedszkoli samorzqdowych zostaly wliczone planowane

wydatki biezqce oddzia16w przedszkolnych w szkolach podstawowych .

W zalqczeniu:
Do planu budzetu na 2012 rok-Referat Oswiaty i Kultury Fizycznej
Dzia1801, rozdzia180104 - przedszkola (zalqcznik w cz~sci dotyczqcej ob1iczenia dotacji
gminy naleznej przedszkolom niepublicznym w 20121'.)


